
Zápis z jednání finančního výboru 16. 10.  2019 

Přítomni:  

p. Bendl, p. Černý, pí Holoubková, pí Holubová, p. Filinger, p. Kuchta, p. Mervart 

Body k projednání:  
Rozpočtové opatření č. 4 na rok 2019 
Vyúčtování spolku JUDO Bivoj, spolek 
Plán investic na rok 2020 

Diskuze: 

Rozpočtové opaření č. 4/2019 – FV schválil RO v navrženém znění. 

Vyúčtování spolku JUDO Bivoj, spolek – FV bere na vědomí vyúčtování a nemá 
k němu připomínky. 

Plán investic na rok 2020 – FV upozorňuje, že je nutné dodržovat rozpočtovou 
kázeň i dodržené priority na hlavní nutné výdaje. Priority FV jsou – ČOV, ZŠ 
a Rychta.  

FV rovněž uvádí, že je třeba aktualizovat rozpočtový výhled na minimálně 3 roky 
vzhledem k výši předpokládaných investic. 
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